
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen JH Huse 

Torsdag den 08. november 2018 kl. 19.30 

  

Fremmødte:  Signe, Sara, Mia, Bent, Bruno, Catrine   

  

1. Vores formand Signe, har solgt sit hus og flytter derfor fra området, hvilket medfører at hun ikke 

længere kan være formand. Bent, der er næstformand, træder til som formand indtil 

generalforsamlingen i marts. Catrine, der er suppleant er indkaldt og er fra nu af en del af 

bestyrelsen som bestyrelsesmedlem.  

 

2. Belysning i området -  Det er forsøgt, at lave en tidsplan for lygtetænding/-slukning. Det har været 

på forsøgsbasis, og der er nu taget kontakt til en fagmand, der skal hjælpe os med en endelig plan. 

 

3. Legeplads - Der endnu ikke kommet svar på byggetilladelse – så vi afventer stadig. 

 

4. Plantebælte - Info følger senere.  

 

5. Trafik og parkering: Det undersøges om muligheden for opsætning af chikaner i form af 

blomsterkummer eller lign. på vejene, for at nedsætte hastigheden på vores veje.  

I mellemtiden kan det altid tåle at blive gentaget, at der opfordres til, at alle tænker over 

hastigheden, når man kører på grundejerforeningens veje.  

6. Evt.  

 

Ifht. Oprydning på fællesarealer, er der taget kontakt til de respektive grundejere for opfølgning 

heraf.   

 

Næste møde:  31. januar 2019 kl. 19.30. Vi mødes hos Mia . 

 

Årshjul  

Marts:  Generalforsamling  April:  Konstituering af bestyrelse  

Maj: Vedligeholdelsesdag for alle beboere  Juni:  Bestyrelsesmøde  

Juni: Sommerfest – altid uge 24   August:  Bestyrelsesmøde  

November: Bestyrelsesmøde  Januar: Bestyrelsesmøde   


